
2322 -03-

V/płvn
1VZ&I

Nowe Miaso Lub., 29.09.2022r.

ZAPYTANIA RADNEGO

Zgłaszający: Jacek Rydel

STAROSTA

POWIATU NOWOMIEJSKIEGO

za pośrednictwem Przewodniczącego

Rady Powiatu Nowomiejskiego

Dotyczą:

1. Konieczności wykoszenia pobocza przy ul. Betoniarskiej w 
Kurzętniku.
Prośba skierowana od mieszkańców Kurzętnika za pośrednictwem sołtysa 
wsi.

2. Pytania mieszkańców Kurzętnika podczas zebrania sołeckiego o:
- udzielenie informacji na temat ustaleń w czasie przekazywania drogi 
powiatowej ulicy Kopernika w Nowym Mieście Lub. Nr 1319 N Nowe 
Miasto Lub. - Kaługa i zalicznie jej do drogi gminnej - dotyczących 
zagospodarowania tej drogi.
- czy podczas przekazywania drogi ustalono możliwości budowy 
oświetlenia, a tym samym poprawy bezpieczeństwa pieszych, kierowców, 
pasażerów poruszających tym odcinkiem jezdni, chodnika?
- po zmianie kategorii drogi zostały postawione w tym regionie 
parkomaty. Czy nowy właściciel mógłby zadbać też o oświetlenie? 
- czy starostwo jako wcześniejszy właściciel mogłoby wpłynąć na 
nowego zarządcę drogi w sprawie poprawy bezpieczeństwa w tym 
regionie, postawienia lamp?



3. Budowa chodników przy drodze powiatowej w centrum Nielbarka.
Temat potrzeby budowy chodników dwóch niewielkich odcinków został 
poruszony podczas zebrania sołeckiego w Nielbarku. Czy starostwo 
mogłoby wpłynąć na poprawę bezpieczeństwa pieszych i wybudować 
chodniki? Wpłynęłoby to znacznie na poprawę bezpieczeństwa 
poruszających się tam pieszych.

4. Przebudowa dróg powiatowych w Gminie Kurzętnik - prośba o 
przybliżenie tematu.
Podczas zebrania sołeckiego mieszkańcy wsi Lipowiec pytali czy 
przewidziana jest budowa chodnika pomiędzy Kurzętnikiem, a Lipowcem 
w ramach planowanej przebudowy części odcinka drogi powiatowej 
1248 N. Wskazywali na potrzebę jego wykonania ze względów 
bezpieczeństwa.

5. Czy wykonawca obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego zaczął już 
remonty dróg powiatowych (zgodnie z umową), które zostały 
uszkodzone podczas budowy obwodnicy?


